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(5 juli 2017) 
 
Op 28 juni stelde ik in deze raad vragen over het locatieonderzoek naar nieuwe schoollokalen in 
Oog in Al en de hierbij betrokken klankbordgroep. Het college verzekerde mij tijdens de 
beantwoording dat de klankbordgroep helemaal niet op non-actief was gezet en zelfs weer bij 
elkaar zou komen op 11 juli. Nu blijkt achteraf dat de uitnodiging voor die betreffende bijeenkomst 
pas op 28 juni om 15:40 verstuurd is, vlak voordat de vragen gesteld werden. Het college was toen 
al geruime tijd op de hoogte van de vragen die gesteld zouden worden aangezien deze eerder 
waren ingediend. In de beantwoording deed het college het echter voorkomen alsof zij sowieso al 
van plan was de klankbordgroep bij elkaar te roepen en alsof de vragen van de VVD hier geen 
invloed op hadden. De VVD is ontdaan over deze gang van zaken en heeft daarom de volgende 
vragen: 
 

1. Is het college het met de VVD eens dat bovengenoemde situatie het beeld doet ontstaan 

dat het college de klankbordgroep pas weer bijeen heeft geroepen nádat hier vragen over 

werden ingediend?  

2. Kan het college beschrijven hoe het proces van het opnieuw bijeenroepen van de 

klankbordgroep is verlopen? Wanneer is besloten dat er een nieuwe bijeenkomst moest 

komen? 

3. Is het college het met de VVD eens dat zij de raad op deze manier op z’n minst niet 

volledig geïnformeerd heeft en dat deze gang van zaken onfatsoenlijk is?   

4. Zo ja, kan het college toezeggen dat zij er alles aan zal doen dit in de toekomst te 

voorkomen? 

 


